
 Protokół Nr 17/12 

Z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej, w dniu 12 września 2012 roku. 

Posiedzenie odbyło się w godz. 900- 1100 w budynku Nowodworskiego Ośrodka Kultury  w 
Nowym Dworze. Obecni na posiedzeniu członkowie komisji – lista obecności w załączeniu 
do protokółu oraz Wójt Gminy Pan Andrzej Humienny, Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Krzysztof Kalenik, Wiceprzewodniczący Rady Tomaszewski Wiesław,  Dyrektor Zespołu 
Szkół Pan Leszek Karpik oraz Kierownik GOPS Pani Stanisława Andrukiewicz.  

Tematy posiedzenia: 

1) Zapoznanie  się z materiałami na obrady XV Sesji Rady Gminy  
2) Wnioski komisji. 

 

Ad. pkt. 1-go. 

Posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jerzy Sulima. W 
pierwszej kolejności komisja zapoznała się z projektami uchwał. 

Uchwała Nr XV/81/12  w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Nowy Dwór. Wyjaśnień 
do w/w uchwały udzieliła Kierownik GOPS Pani Stanisława Andrukiewicz. Komisja uwag 
nie wniosła. 

Uchwała Nr XV/82/12 w sprawie zlecenia realizacji zadania wynikającego z ustawy o 
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Wyjaśnień do w/w uchwały udzieliła 
Kierownik GOPS. Komisja uwag nie wniosła. 

Uchwała Nr XV/83/12 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Nowym Dworze. Wyjaśnień do w/w uchwały udzieliła Kierownik GOPS. Komisja uwag nie 
wniosła. 

Uchwała Nr XV/84/12 w sprawie zniesienia statutu pomnika przyrody. Wyjaśnień do w/w 
uchwały udzielił Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kalenik. Komisja uwag nie wniosła. 

Uchwała Nr XV/85/12 w sprawie opinii dotyczącej specjalnych obszarów ochrony siedlisk 
Natura 2000. Wyjaśnień do w/w uchwały udzielił Przewodniczący Rady. Komisja uwag nie 
wniosła. 

Uchwała Nr XV/86/12 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych będących 
własnością lub zarządzanych przez gminę Nowy Dwór, udostępnianych dla Operatora i 
Przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. Wyjaśnień do w/w 
uchwały udzielił Przewodniczący Rady . Komisja uwag nie wniosła. 

Uchwała Nr XV/87/12 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, 
zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności. Wyjaśnień do w/w uchwały udzielił 
Przewodniczący Rady. Komisja uwag nie wniosła. 

Uchwała Nr XV/88/12  w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. Wyjaśnień do w/w uchwały 
udzieliła Kierownik GOPS. Komisja uwag nie wniosła. 



Uchwała Nr XV/89/12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Starostwa Powiatowego 
w Sokółce. Wyjaśnień do w/w uchwały udzielił Przewodniczący Rady. Komisja uwag nie 
wniosła.  

Uchwała Nr XV/90/12 w sprawie zmian w budżecie gminy. Wyjaśnień do w/w uchwały 
udzielił Przewodniczący Rady. Komisja uwag nie wniosła.  

Następnie komisja przeszła do zapoznania się z informacją o przygotowaniu Zespołu Szkół w 
Nowym Dworze oraz Szkoły Podstawowej w Sieruciowcach do rozpoczęcia roku szkolnego 
2012/2013. Wyjaśnień do w/w informacji udzielał Dyrektor Zespołu Szkół w Nowym 
Dworze Pan Leszek Karpik. Powiedział, że szkoły zostały przygotowane jak najlepiej do 
rozpoczęcia roku szkolnego. Poinformował, że do szkoły podstawowej w Sieruciowcach na 
dzień dzisiejszy  uczęszcza 44 uczniów oraz do oddziału przedszkolnego 7 dzieci, natomiast 
do Zespołu Szkół w Nowym Dworze chodzi 166 uczniów, do  oddziału przedszkolnego 
uczęszcza  30 dzieci. Kadra nauczycielska w Sieruciowcach liczy 10 nauczycieli, w tym 2 
niepełnozatrudnionych , natomiast w Zespole Szkół jest 26 nauczycieli,  w tym 6 
niepełnozatrudnionych. Jest dopełnienie etatów nauczycieli z Nowego Dworu i Sieruciowiec, 
które jest uregulowane Wewnętrznym Zarządzeniem Wójta. Przewodniczący Rady dodał, że 
obowiązki dyrektora w Sieruciowcach Wójt przekazał Pani Małgorzata Sasimowicz na okres 
10 miesięcy do dnia 30 czerwca 2013 r. Dyrektor Karpik powiedział, że w przyszłości będzie 
można zastanowić się nad otwarciem przedszkola tylko w pierwszej kolejności trzeba się 
zorientować ile dzieci uczęszczałoby, czy jest sens, ponieważ wiadomo koszta z tym się 
wiążą . Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że mieliśmy podane przedszkole na tacy ale 
nie skorzystaliśmy. Przewodniczący Rady powiedział, że wcale nie było to takie łatwe, Pan 
Mikucki wyraźnie powiedział co trzeba zrobić i do kogo się zgłosić tylko tyle , a poza tym w 
tym czasie funkcjonowało na terenie gminy przedszkole. Przewodniczący Komisji Pan Jerzy 
Sulima zwrócił się z pytaniem do Dyrektora czy są godziny nadliczbowe. Dyrektor Karpik 
odpowiedział, że są, ale nie ma nauczyciela, który miałby powyżej 4 godz. 
ponadwymiarowych co się wiąże w przyszłości z tzw. czternastkami. Powiedział również, że 
pozostaje  problem z chemią i fizyką, nauczyciele z tych dwóch przedmiotów dojeżdżają z 
Dąbrowy Biał. i Sidry. Przewodniczący Rady powiedział, że odeszła na emeryturę jedna z 
nauczycielek .  

Ad. pkt. 2-go  

Przewodniczący Rady powiedział, że będzie problem z kotłownią w Domu Nauczyciela i 
trzeba go jak najszybciej rozwiązać.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółował :      Przewodniczył: 

 

 1)………………………………. 

 2)………………………………. 

 3)………………………………. 

 4)………………………………. 

 5)………………………………. 


